
ŠENTJOŠT

Kje dobiti delavce za Alpino?
Kmalu nov vodovod

Nekoliko bolje kot Alpini, se gode obratu Indo-
sa, ki je prav tako »pognal« v Šentjoštu (v prosto-
rih nekdanje Žimnice). Vendar pa ta ne potrebuje
toliko delovne sile (trenutno ima 15 zaposlenih),
zato se je tudi laže izkopati iz začetnih težav.

Kot dobrodošel obliž za vse te. pa tudi druge
nadloge, bo zdaj krajanom prišel kot nalašč novi
vodovod, ki naj bi ga dobili še pred zimo. Gradnjo
le-tega so zastavili letos pomladi, vanj pa so do
zdaj vložili že nič manj kot 2220 udarniških ur (ali
50 ur na posameznika).

»Pri tem delu so sodelovali prav vsi krajani.« je
pohvalil prizadevne sovaščane predsednik vaške-
ga odbora. »Tako smo uspešno dokončali cevo-
vod od zajetja do vodohramov, ki v skupni dolžini
znaša kar okoli 2050 metrov. Večino sredstev za
ta veliki projekt nam je priskrbela Območna vod-
na skupnost Ljubljanica-Sava. nekaj si obetamo
od KS in občine, razliko pa smo pokrili krajani
sami s prostovoljnimi prispevki in delom. Zdaj je
treba le še zgraditi črpališče in dokončati fino-
montažo celotne vodovodne napeljave.«

Bo obratu Alpine uspclo dobiti polrebno delov-
no sUo?

Šentjoško vaškojedro: nove zgradbe in nore težave

Novi vodovod bo že tretji po vrsti, ki so ga
v Šentjoštu zgradili v povojnem času. Prvega so se
lotili še leta 1958, vendar pa se ta zavoljo seizmič-
nih premikov tal in rudnika na Žirovskem vrhu.
odkoder je potekal ni obnesel. Drugega so nato
potegnili iz 5 km oddaljenega Lavrovca, a spričo
oporečne površinske vode, ki jo je v sušnih ob-
dobjih za povrh še primanjkovalo, tudi ta ni mo-
gel pokriti vseh potreb. Preostalo jim ni nič druge-
ga, ko da se lotijo še tretjega.

Podobnih komunalnih problemov so imeli šent-
joščani zadnja leta še več. Nekaj jih je tudi še
ostalo. Že več let na primer si prizadevajo, da bi
dobili asfalt na cesti Sentjošt-Vrzdenec, a tudi tu
kaže, da vsaj še nekaj časa ne bo nič. Krajani
imajo sicer v žepu že predračun (270 starih mili-
jard) in obljube Cestnega podjetja Ljubljana, zdaj
pa potrebujejo še nekaj volje pri Komunalnem
podjetju, da bo stvar lahko stekla tako kot je
treba. BRANKO VRHOVEC


